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 Nieuwsbrief 
  CDA Borger -Odoorn maart  2016  

 

 
  
   
           Pasen  
 

Het is al bijna Pasen. Vroeg dit jaar.  
We vieren de opstanding van de Heer.  Maar 
denken er ook aan dat Hij een niet gewenst 
persoon was in Israël, Hij werd zelfs  
gekruisigd.  
 
In de gemeente Borger Odoorn is een besluit 
genomen over het opvangen van vluchtelingen. 
Dankbaar en ook wel een beetje trots op de 
bevolking kijk ik terug op het overleg tussen  
bevolking en gemeente. Trots op de bevolking 
waar wij onderdeel vanuit maken omdat er in 
overleg veel mogelijk is en de bewoners ook 
een ruim hart hebben.  
En dankbaar omdat er niet zoals op andere 
plaatsen in Nederland rellen zijn ontstaan.  
En ook dankbaar dat de gemeente luistert naar 
de bevolking en aandacht geeft aan de zorg-
punten die vanuit de bevolking zijn aangedra-
gen.  
 
Er is weer veel werk verzet door de fractie. 
Daarover meer verderop in deze nieuwsbrief.  
 
Zelf mocht ik mee op excursie naar Valther-
mond naar de familie Bakker ( tegenover het 
Rabobank gebouw). Daar staan veel mooie ou-
de trekkers. En mocht  u ze willen bekijken dan 
kan dat in het Pinkster weekend zeker de moei-
te waard.  
De volgende excursie is naar Schutrups in Ex-
loo. Ik laat mij graag verrassen.  
Ook mochten we nieuwe CDA  leden welkom 
heten. Daar zijn we heel blij mee.   
In juni krijgen we een delegatie van het provinci-
aal CDA Drenthe bestuur op bezoek. Om met 
elkaar van gedachten te wisselen over wat ver-
wachten we van elkaar en hoe draait het in de 
afdeling. 
 
Mocht u nu denken ik wil graag eens met de 
fractie of het bestuur spreken over iets wat mij 
aan het hart gaat. Laat het ons dan weten. Het 
adres van de secretaris vindt in deze nieuws-
brief. Wij gaan graag met u in gesprek. 
 
  Gonja Hospers-Spiegelaar 
  Voorzitter CDA Borger-Odoorn 

In  dit  nummer:  

jaarvergadering 
donderdag  

7 april 2016 
 

Ons Dorpshuis  
Hoofdstraat 54  

Valthe 

! 



  van de bestuurstafel  
 
 
 
Graag wil ik u weer even bijpraten over de zaken die aan 
de bestuurstafel zijn besproken en besloten. Uiteraard zijn 
we nu weer compleet met voorzitter en dat werpt natuurlijk 
altijd weer haar vruchten af.  
 
Samen met CDA Drenthe en alle anderen afdelingen in 
Drenthe hebben we weer ons best gedaan om potentiele 
kandidaten voor de komende Tweede kamer verkiezingen 
voor te dragen. Helaas hebben we die niet gevonden in 
Borger-Odoorn maar gelukkig zijn er wel een vijftal voor-
gedragen door de provinciale afdeling en hebben wij die 
voordracht vanuit Borger-Odoorn ook ondersteund. Eind 
april moet deze lijst compleet zijn en zult u hier meer van 
horen. 
In de eigen gemeente bereiden we ons voor op de functio-
neringsgesprekken die jaarlijks worden gehouden met de 
fractieleden en de wethouder. Deze gesprekken zullen 
vanaf eind maart en in de maand april door het bestuur 
worden georganiseerd. 
 
Landelijk wordt er gewerkt aan een aanpassing van de 
statuten van de partij. Op het voorjaarscongres op 4 juni 
zal deze partij breed worden goedgekeurd maar eerst krij-
gen leden en afdelingen de gelegenheid om amendemen-
ten in te dienen. Deze moeten uiterlijk 23 april worden 
ingeleverd en dus vindt u dit agendapunt ook op de elders 
in deze nieuwsbrief opgenomen uitnodiging met agenda 
terug. Bovendien vindt u hieronder een nadere uitleg.  
 
Een ander punt is natuurlijk het programma op de Jaar-
vergadering na de pauze. Het bestuur heeft Jan Seton, 
onze CDA burgemeester, bereid gevonden om ons na de 
pauze iets te vertellen over zijn ervaringen in zijn eerste 
gemeente als burgemeester. We zijn natuurlijk heel blij 
met zijn toezegging want we zijn natuurlijk heel blij met 
een CDA burgemeester in Borger-Odoorn. 
Als we alleen al kijken hoe communicatie van de komst 
van een AZC naar onze gemeente is verlopen moet de 
burgemeester daar toch een goed gevoel bij hebben ge-
kregen. En zo zijn er waarschijnlijk wel meerdere ervarin-
gen die hij graag zal willen delen. 
 
We hopen dan ook dat we weer een goede opkomst heb-
ben en we willen nogmaals aangeven dat iedereen, jong 
of oud, vrouw of man, hier van harte welkom is. 
Elders in deze nieuwsbrief vindt u de uitnodiging voor de-
ze Jaarvergadering. Als uw emailadres bij mij bekend is  

 
 
 
stuur ik het Jaarverslag 2015 per email naar u toe maar er 
zullen ook exemplaren bij de ingang van de zaal voor u 
klaar liggen. 
 
Statutenwijziging 
De belangrijkste reden om de statuten van onze partij te 
wijzigen is het scheppen van meer mogelijkheden om een 
afdeling en een afdelingsbestuur in de benen te houden 
door o.a. een samenwerking of integratie met een andere 
afdeling mogelijk te maken. Het wordt namelijk steeds 
moeilijker om een bestuur en een afdeling compleet en 
dus functionerend te houden. 
Op het voorjaarscongres van 4 juni zullen de statuten van 
onze partij worden behandeld en daaraan vooraf krijgen 
alle leden en afdelingen de gelegenheid om de wijzigin-
gen, die reeds voorgesteld zijn door het partijbestuur, 
goed te keuren of te amenderen. In onze Jaarvergadering 
op 7 april staat dit dus ook op onze agenda en we wil-
len u dan vragen met amendementen te komen of het be-
stuur het mandaat te geven dit af te handelen. U kunt dus 
los van de Jaarvergadering ook zelf amendementen instu-
ren op een speciaal daarvoor beschikbaar gesteld format. 
Uiterlijk 23 april insturen. 
U kunt de voorstellen statuten wijziging en de procedure 
zelf bekijken op www.cda.nl/leden/statuten en u kunt dus 
volledig beslagen ten ijs komen. Voor de CDA leden die 
geen internet hebben kunt u mij ook telefonisch vragen u 
deze statuten op te sturen. Zie mijn telefoonnummers op 
de uitnodiging Jaarvergadering. U kunt mijn voicemail 
daartoe ook inspreken. 
 
Bert van Maanen, 
Secretaris CDA Borger-Odoorn 
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     Uitnodiging Jaarvergader ing 2016 CDA Borger  -  Odoorn  

 

  
 
  
  
  
  
  
 
 
 
 Hierbij nodigen we u van harte uit voor onze Jaarvergadering welke gehouden wordt op  
  

 donderdag 7 april  2016 in  
 Ons Dorpshuis, Hoofdstraat 54, in Valthe. 
  
 Aanvang:  20.00 uur met koffie of thee ( zaal open om 19.45 uur ) 
 
   
  Agenda 
 

  1. Opening door Gonja Hospers, voorzitter CDA Borger-Odoorn 
 
 
  2. Notulen jaarvergadering 2015 gehouden in Valthe  

 
 

  3. Jaarverslagen 2015, Bestuurlijk en Financieel. 
 
   
  4. Kascontrole  

 
 

  5. Statuten wijziging en verkiezingen Tweede Kamer  2017 
 
 

  6. Bestuurssamenstelling  
 
 

  7. Rondvraag 
 
 

  8. Pauze,  omstreeks 20.45 uur  
 
 

  9. CDA-burgemeester Jan Seton praat ons bij over zijn eerste en enerverende  
   ervaringen als burgemeester van Borger-Odoorn.  
 
 
  10. Interactie met de burgemeester.  

 
 

  11. Sluiting door de voorzitter 
 
   
 
  Het Jaarverslag 2015 en het verslag van de Jaarvergadering 2015 worden u via email  
  toegestuurd en/of ligt bij de ingang om mee te nemen.  
  Tijdens en na de vergadering wordt een “borrel” geschonken. 
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Duurzaamheidslening  
en  

zonnelening      

Op 26 november vorig jaar kreeg de gemeenteraad een 
voorstel over het invoeren van leningen om de duur-
zaamheid te bevorderen. Een stimuleringsregeling.  
Uiteraard vind het CDA dit, in het kader van rentmeester-
schap, een goede zaak. 
 
Een duurzaamheidslening is een aantrekkelijke lening 
met een lage rente voor particuliere woningbezitters. De 
lening is gericht op het energiezuinig maken van de be-
staande woningvoorraad. Particulieren kunnen tegen 
gunstige voorwaarden, zoals een lage rente, geld lenen 
voor het energiezuinig maken van hun woning. Het 
spreekwoordelijke mes snijdt aan twee kanten. Enerzijds 
worden voor de woningbezitters de energielasten lager, 
maar zeker net zo belangrijk wordt er gewerkt aan een 
beter klimaat. 
Er was een keuzemogelijkheid: 
Optie 1 was kiezen voor een duurzaamheidslening. 
Deze lening kan gebruikt worden voor allerlei verschil-
lende energiemaatregelen. Bij deze optie wordt het be-
drag van de gemeente van de duurzaamheidslening 
door de provincie verdubbeld met een zonnelening. De-
ze zonnelening is alleen inzetbaar voor maatregelen op 
het gebied van zonne-energie. Het deel duurzaamheids-
lening van de gemeente is inzetbaar voor verschillende 
energiebesparende maatregelen. 
Optie 2 was kiezen voor alleen een zonnelening. Bij 
deze lening is het bedrag wat de provincie wil verdubbe-
len een keer zo hoog! Echter dan gaat de volledige mo-
gelijk tot lenen alleen over zonne-energie. 
Ondanks dat het CDA graag een zo hoog mogelijk be-
drag beschikbaar wilde hebben voor energiebesparende 
maatregelen, hebben we toch gekozen om in te stem-
men met optie 1. De duurzaamheidslening. Juist door 
energiebesparende maatregelen te treffen gaat het ener-
giegebruik omlaag. En wat men niet verbruikt hoeft men 
ook niet op te wekken. 
Wel hebben we de wethouder gevraagd nog een zijn 
best te doen bij de provincie om het bedrag voor de 
duurzaamheidslening net zo hoog te krijgen als het be-
drag voor de zonnelening bij optie 2. Met resultaat! 
Op 18 februari kwam het college terug met nieuw raads-
voorstel. Naast de duurzaamheidlening die we al heb-
ben. Ook nog een zonnelening. Zodat het totaalbedrag 
op het zelfde komt als in de eerst instantie bij de optie 
van alleen de zonnelening. Er is dus nu ¼ deel beschik-
baar om breed in te zetten op energiebesparende maat-
regelen en ¾ deel inzetbaar voor zonne-energie. In to-
taal gaat het om een bedrag van 625.548,52. Hiermee 
kunnen we een mooie stap zetten voor een duurzamere 
toekomst. 
Een kanttekening is dat het voor een aantal mensen met 
een laag inkomen niet mogelijk zal zijn om gebruik te 
maken van deze leningen, doordat ze niet door de kre-
diettoets komen. Zowel in november als in februari heeft 
het CDA de wethouder gevraagd ook hier nog aandacht 
aan te schenken. Zodat ook deze doelgroep gebruik kan 
maken van de regelingen. 

Op 28 januari zat de tribune bij de gemeenteraadsverga-
dering helemaal vol. Er zaten zelfs nog mensen langs de 
kant. Het waren voetballers. 

Er werd die avond gesproken over het privatiseren van 
de gebouwen van sportpark de Meent in Valthermond.  

Voetbalvereniging Valthermond bestond in 2015 85 jaar 
en is een begrip in dorp en wijde omgeving. De vereni-
ging telt bijna driehonderd spelende leden waarvan een 
aanzienlijk deel jeugd (jongens én meisjes). De accom-
modatie aan het Noorderdiep is gedateerd en dringend 
aan vernieuwing toe.  

Al een aantal jaren is de vereniging in gesprek met de 
gemeente over plannen om sportpark De Meent te reno-
veren en uit te breiden. Er ligt nu een uitgewerkt plan. 
Bouw en financiering van het complex zal worden uitge-
voerd door een op te richten stichting. Deze stichting 
gaat het complex ook beheren en verhuurt het vervol-
gens weer aan de voetbalvereniging. Als huurder gaat 
de voetbalvereniging het gebouw inrichten. Zo wordt het 
nieuwe clubgebouw dus een verantwoordelijkheid van 
de nieuwe stichting en de voetbalvereniging samen. 

Er is een groot bedrag (495.000 euro) eenmalige bijdra-
ge vanuit de gemeente mee gemoeid. Echter het totale 
bedrag voor de vernieuwing is 711.000 euro. De vereni-
ging zal dus ook andere subsidies moeten aantrekken, 
acties moeten houden en een hele hoop moeten doen 
met zelfwerkzaamheid. Maar gezien de grote opkomst 
bij de raadsvergadering blijkt de betrokkenheid groot. En 
het CDA heeft er, mede gezien het succes van het 
zwembad in Valthermond, vertrouwen in dat Valther-
mond dit kan en wensen ze heel veel succes. 

Ankie Huijing-van Tongeren,  
Fractie secretaris  

Vakantiepark    De Fruithof 

Melkweg 2,  7871 PE Klijndijk            

 Tel: (0591) 512427 

Privatisering opstallen  

sportpark de Meent in Valthermond 

 

 Van de fractie 



Nieuws uit de provincie 
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Voorkomen dat boeren,  
burgers en politiek uit  
elkaar drijven  
 
Maandag 15 februari 2016 organiseerde het CDA een 
agrarische avond waar politici, agrariërs en bestuur-
ders met elkaar in debat gingen over de vraag, “Hoe 
staat de agrarische sector er in 2025 voor.” De toe-
komst van die sector is belangrijk maar in de discus-
sie speelden de huidige problemen de hoofdrol. Ruim 
honderd geïnteresseerden zorgden voor een levendig 
debat met Giske Warringa, voorzitter van het Drents 
Agrarisch Jongerencontact, CDA-Tweede Kamerlid 
Jaco Geurts en Drents gedeputeerde Henk Jumelet. 
De voorzitter van de CDA-Statenfractie, Riëtte Wolle-
rich, leidde de discussie in goede banen. 
 
Volgens CDA-Gedeputeerde Henk Jumelet is het provin-
ciale bestuur gekanteld. “Bij voorgaande collegeperiodes 
stond de natuur centraal, maar bij het huidige college 
krijgt de agrarische ondernemer wat meer het accent. Het 
provinciebestuur wil volle aandacht voor de agrarische 
sector dat ook goed uitwerkt voor de natuur.” Giske War-
ringa, voorzitter van het Drents Agrarisch Jongerencon-
tact, stelde vast dat boeren en burgers uit elkaar zijn ge-
groeid. En ook de politiek en de boeren zijn het vertrou-
wen in elkaar kwijt. De agrarische sector zal volgens haar 
meer moeten uitgaan van eigen kracht en de trots op het 
eigen bedrijf. “De boeren, de politiek en de samenleving 
moeten beter met elkaar communiceren. Maak duidelijk 
wat je doet en waarom je het doet. Naast elkaar in plaats 
van tegenover elkaar.” 

Ook Jaco Geurts, CDA-Tweede Kamerlid, was van me-
ning dat de agrarische sector de kwaliteiten meer naar 
buiten moet brengen. “Onze agrarische sector behoort tot 
de top van wereld”, zo stelde hij. Hij is van mening dat in 
de toekomst meer voedsel nodig is om een groeiende 
wereldbevolking te voeden en zijn er dus meer kansen 
voor de Nederlands agrarische sector. Ook vroeg hij aan-
dacht voor reststromen in de landbouw die kunnen leiden 
naar bio-plastic en biobrandstof. “De agrarische sector 
laat zich teveel opjutten door angst. Investeren omdat er 
mogelijk iets verandert. Gebrek aan onderling vertrouwen 
leidt tot versneld aanvragen van vergunningen uit angst 
anders de boot te missen.” 

Het was duidelijk een avond waar de boeren hun hart 
konden luchten en konden aanpraten tegen politici en 
bestuurders, maar of dat de kloof tussen boeren, politiek 
en samenleving heeft weggenomen? Daarvoor zijn meer 
van dergelijke bijeenkomsten in Drenthe nodig. 

Nog geen snel internet voor 
heel Drenthe  

Op de agenda van de Statencommissie FCBE stond 
woensdag 18 februari o.a. ‘Hoogwaardige communi-
catienetwerken Drenthe (Breedband)’. De kern van 
het voorstel is om voor de komende drie jaar 100.000 
euro per jaar beschikbaar te stellen voor de oprich-
ting van een Breedbandplatform Drenthe en daar-
naast 3 miljoen euro in te zetten om leningen te ver-
strekken aan initiatieven. Momenteel worden bewo-
nersinitiatieven ondersteund door een kwartiermaker 
en een interim-trekker van het platform aangetrokken. 
Dit alles moet leiden tot de fysieke aanleg van NGA-
netwerken. 
 
Voor het CDA duurt het te lang dat de inwoners en bedrij-
ven van het zogenaamde buitengebied over voldoende 
internetcapaciteit en snelheid kan beschikken. In Provin-
ciale Staten is breedband al enkele jaren onderwerp van 
gesprek en Statenbreed is men het er over eens dat 
breedband voor alle inwoners en bedrijven van Drenthe 
beschikbaar moet zijn. Het CDA ondersteunt dan ook de 
initiatieven die het college van GS op dit punt neemt. 
Maar dat is niet genoeg. Met de voorgestelde werkwijze 
wordt er teveel overlegd, vergaderd, onderzocht en ge-
droomd. Het CDA ziet breedband als een vorm van een 
nutsvoorziening waarover heel Drenthe moet kunnen be-
schikken. Nu is het de tijd om snelheid aan te brengen en 
is het mogelijk om alle bewoners in de zogenaamde witte 
gebieden binnen 2 jaar te laten beschikken over breed-
band. Dat is mogelijk en verschillende projecten in Neder-
land laten zien dat het kan, zelfs in de buurt van Drenthe. 
In Friesland bijvoorbeeld heeft Frieslandring laten zien 
dat vanaf het moment van vraagbundeling tot het mo-
ment van realisatie slechts acht maanden nodig is.  
 
Te weinig resultaat 
Het voorliggende statenstuk is wellicht een mooie aanzet 
maar moet naar de mening van het CDA aangepast en 
uitgebreid worden om de snelheid er in te krijgen. “Het 
huidige beleid heeft na bijna twee jaren praten te weinig 
resultaat laten zien”, zegt CDA-Statenlid Hans Mentink. 
“Er is veel besproken, processen zijn ingang gezet maar 
we blijven als Provincie Drenthe te veel in de procesgang 
hangen. De realisatie op korte termijn is van belang om-
dat inwoners en ondernemers nu al grote problemen heb-
ben door het ontbreken van breedband voorzieningen.” 
Amendement  
Omdat gedeputeerde Ard van der Tuuk nog geen toezeg-
gingen wilde doen heeft het CDA, samen met D66, ge-
vraagd dit statenstuk op de agenda van de eerstvolgende 
Statenvergadering te plaatsen. Dan wil het CDA samen 
met D66 met een amendement komen waarin gevraagd 
wordt meer snelheid te betrachten en meer geld beschik-
baar te stellen. 



         C O L O F O N  C D A  A F D E L I N G  B O R G E R - O D O O R N  

Bestuur 
 
G. Hospers-Spiegelaar 
(voorzitter) 
Zuiderdiep 58 
9521 AV Nieuw-Buinen 
0599-614762 
gjspiegelaar@home.nl 
 
A.van Maanen  
(secretaris) 
Lisdodde 62 
9521 HM Nieuw-Buinen 
0599-653202 
borgerodoorn@cdadrenthe.nl 
 
J.H. Hazelaar  
( penningmeester ) 
Hunzedal 19 
9531 GA Borger 
0599-235075 
Jh.hazelaar@tele2.nl 
 
A. Trip 
1

ste
 Exloëmond 20 

9573 PA 1
ste

 Exloërmond  
0599-672226 
atrip@solcon.nl 

R. Wollerich-Veldman 
Noorderdiep 526 
9521 BS Nieuw-Buinen 
06-46617031 
rietteveldman@hotmaill.com 

M.H. Wegman-Post 
Trechterbeker 55 
9531 PB Borger 
0599-234250 
communicatiecdaborgero-
doorn@gmail.com 

L.Roseboom 
Vorrelsweg 1 
9531 TM Borger 
0599-236493 
l.roseboom@comveeweb.nl 
 

Wethouder 
 
J.F.A. Alberts 
Hoofdstraat 35 
7872 PH Valthe 
0591-513736 
jfaalberts@hotmail.com 

Fractie 
 
R.Tuin   ( voorzitter ) 
Zuiderdiep 188 
7876 AK Valthermond 
0599-662100 
r.tuin@agroweb.nl 

A. Huijing-van Tongeren  
(secretaris) 
Kanaalstraat 15 
9534 TD Westdorp 
0599-238446 
ankie@cdamail.nl 

C.W. Meulendijks 
Zuideinde 22 
7875 CD Exloo 
0591-585512 
c.meulendijks1@kpnplanet.nl 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fractie assistenten 
 
M.H. Wegman-Post 
Trechterbeker 55, 
9531 PB Borger 
0599-234250 
communicatiecdaborgero-
doorn@gmail.com 

P.F. Krans 
Sassenbergen 8 
9531 GX  Borger 
0599-714422 
peter@krans.nl 

P.S. Venniker 
Sassenbergen 63 
9531 GW Borger 
0599-235235 
peter@venniker.net 

Nieuwsbrief 
Redactie / vormgeving   
   
A. van Maanen 
I. van Maanen-Slot    

 
Bankrelatie 
 
Rabobank 
IBAN NL24 RABO 0123 221536 
t.n.v. CDA Borger-Odoorn 
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Voorkomen dat boeren, burgers en politiek uit elkaar drijven  
 

Nog geen snel internet voor heel Drenthe 
 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

  

 

 

 

 

 


